
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Ruimte 
 

 
Datum 
commissievergadering 

21 januari 2016 

Onderwerp Bestemmingsplan 'Berghemseweg-Heiweg - Herpen - 2016' 

Volgnummer 2016-01 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties De fracties adviseren unaniem negatief over het voorstel. 
CDA: Er is sprake van een onsamenhangende ruimtelijke 
ordening. Men ziet de tangente structuur van Herpen hier 

niet terug. Er moet een nieuw samenhangend en afgewogen 
plan worden gemaakt voor deze plek.  
Beter Oss: Ziet geen reden om een cadeau weg te geven 

van 1,5 miljoen euro. Dat is bestuurlijk onbehoorlijk. De 
woningen die Kennis wil bouwen zijn niet van belang voor de 
verfraaiing van de entree van Herpen. Alleen door 
verlegging van de weg kan er waarde worden toegevoegd. 

De fractie pleit voor een diepgaand onderzoek.  
SP: Er is sprake van overmatige compensatie waardoor de 
ruimtelijke kwaliteit niet beter maar slechter wordt. Er zijn 
volop andere bouwlocaties en er is dus geen noodzaak om 
op deze plek te bouwen. De fractie roept de wethouder op 
om een nieuw plan te maken. 
VVD: Er zijn 8 jaren besteed aan het verfraaien van de 

toegang tot Herpen. Er zijn in de loop van die jaren steeds 
meer afhankelijkheden ontstaan. Het draagvlak voor het 
plan werd steeds minder. De fractie is blij dat de wethouder 
bereid is om nogmaals met partijen aan tafel te gaan om te 
praten over een nieuw plan. 
GroenLinks: de fractie constateert dat de discussie niet meer 

over de entree van Herpen gaat. Dat is jammer. Dit plan 
moet snel van tafel zodat er aan een nieuw plan gewerkt 
kan worden. 
VDG: Met dit plan is gaan sprake van kwaliteitsverbetering 
van de omgeving. Het is jammer dat het doel niet is 
gehaald. 
D66: Jammer dat dit plan niet eerder is afgeschoten. De 

fractie pleit ervoor om snel met partijen om tafel te gaan om 
een samenhangend plan te maken waarbij de bouwweg ook 
moet worden betrokken. 
PvdA: Betreurt het dat dit plan nu voorligt. De fractie wil 
snel een streep onder dit plan zetten en vraagt zich af of er 
wel een ander plan moet komen. 
 

Datum raadsvergadering 4 februari 2016 

 

 


